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Informacja o Tarnowskim Klasterze Przemysłowym w tekście łatwym do 

czytania i zrozumienia. 

 

O nas. 

 

Tarnowski Klaster Przemysłowy S.A. (Spółka Akcyjna) jest instytucją 

otoczenia biznesu.  

Na rzecz rozwoju przedsiębiorczości działa od 1999 roku. 

 

Głównym zadaniem Tarnowskiego Klastera Przemysłowego jest 

tworzenie warunków sprzyjających rozwojowi przedsiębiorczości.  

Tarnowski Klaster Przemysłowy zarządza parkami przemysłowymi. 

 

Park Przemysłowy "Mechaniczne" zajmuje część terenów Zakładów 

Mechanicznych w Tarnowie.  

Tarnowski Klaster Przemysłowy przygotowuje infrastrukturę i wprowadza 

tu nowe firmy produkcyjne, usługowe i logistyczne. 

 

Park Przemysłowy "Czysta" położony jest przy ulicy Czystej.  

Składa się z terenów inwestycyjnych z możliwością korzystania z 

przywilejów w ramach Polskiej Strefy Inwestycji.  

 

Zielony Park Przemysłowy "Kryształowy" składa się z dwóch części i 

położony jest przy ulicach Kryształowej oraz Traktorowej.  

Przy ulicy Kryształowej to blisko 2 ha (hektary) gruntów dla 

potencjalnych inwestorów z możliwością skorzystania z przywilejów w 

ramach Polskiej Strefy Inwestycji.  

Przy ulicy Traktorowej to prawie 7 ha (hektarów) terenów. 
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Siedziba 

Siedziba znajduje się przy ulicy Kochanowskiego 32 w Tarnowie. 

 

Tutaj możesz przyjść i załatwić swoją sprawę. 

Aby załatwić sprawę można napisać list lub wiadomość email. 

 

Adres pocztowy to: 

Tarnowski Klaster Przemysłowy S.A.  

Ulica Kochanowskiego 32 

33-100 Tarnów 

 

e-mail: sekretariat@tkp.com.pl 

 

Możesz zadzwonić:  

telefon: 14 627 75 94 

 

Godziny otwarcia biura: 

Od poniedziałku do piątku w godzinach od 7:30 do 15:30. 

 


